

目次

【人文與藝術】

- 體觸“綠洲”：電影《挑戰者1號》的具身體驗 李亞青 (1)
- 淺析互聯網的主導權 康佳立 (7)
- 影響社交媒體中發佈自拍行為的因素研究 王迪，朱曉風齡 (17)

【管理與旅遊】

- 企業家精神在中國經濟增長中的作用 (1978~2008)
..... 趙世勇，宋文博 (25)
- 澳門大學生生活質量的實證分析——以澳門科技大學為例
..... 石永東，鄒文麓，蒲小紅 (38)
- 上證綜指的雙邊跳躍和時變擴散研究 岳偉，孔繼紅 (46)
- 情商，包容性領導和權力距離定位的三方互動與二維員工建言行為的關係
..... 陳翔 (60)
- BIM在建築工程全生命週期管理的應用價值研究 陳燕升，林志軍 (75)
- 包容型領導研究述評與展望 朱燕妮，洪芳，楊潔雲 (89)
- 基於隱瑪爾科夫鏈與卷積神經網路的期貨盤口價差預測模型研究
..... 孫勵，周立剛 (96)
- 國外直接投資對經濟增長的影響：基於發展中國家的實證分析 湯曉雷 (103)

【信息短文】

- 學生活動 6，24，114
- 學術動態 16，113
- 科研進展 37，74，95，113
- 校園活動 45
- 兩岸合作 59，111
- 大師講座 112

Contents

Humanities and Arts

- Touching *OASIS*: The Embodied Experience in the Film of *Ready Player One* *Yaqing LI* (1)
- An Analysis of Internet Dominance *Jiali KANG* (7)
- A Study of the Factors Affecting Selfie Posting in Social Media
..... *Di WANG, Xiaofengling ZHU* (17)

Management and Tourism

- Measuring the Role of Entrepreneurship in China's Economic Growth, 1978-2008
..... *Shiyong ZHAO, Wenbo SONG* (25)
- Empirical Analysis of Life Quality of College Students in Macau: Evidence from MUST
..... *Yongdong SHI, Wenchi ZOU, Xiaohong PU* (38)
- An Analysis of Two-Sided Jump and Time-Varying Diffusion of SSCI
..... *Wei YUE, Jihong KONG* (46)
- Three-Way Interactions of Emotional Intelligence, Inclusive Leadership, and Power Distance
Orientation on Two-Dimensional Employee Voice *Xiang CHEN* (60)
- Application Value of BIM in Whole Life Cycle Management of Construction Project
..... *Yansheng CHEN, Zhijun LINI* (75)
- Inclusive Leadership: Review and Direction for Future Research
..... *Yanni ZHU, Fang HONG, Chieh Yun YANG* (89)
- A Model Based on Hidden Markov Chain and Convolution Neural Networks for Predicting the
Order Spread Prices of Futures *Li SUN, Ligang ZHOU* (96)
- The Impact of FDI on Economic Growth: An Empirical Analysis Based on Developing Countries
..... *Xiaolei TANG* (103)